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Besluit 
1. De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de Groen Links-fractie vast 
te stellen 
 
2. De beantwoording aan te bieden aan de raad 
 
 
De nota en het besluit openbaar te maken. 
 

Inleiding 
Per brief van 5 december 2022 heeft Robert Jansen van de fractie van Groen Links 
uw college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over de 
verduurzaming van scholen. Bijgaand treft u de beantwoording aan. 
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Gemeente Deventer 
College van B&W 
Postbus 5000 
7400 GC Deventer 
 
Deventer, 5 december 2022 
 
Betreft: Schriftelijke vragen ex. Artikel 46 RvO  
Onderwerp: duurzame & frisse scholen 
 

 

Geacht College, 

Donderdag jongstleden heeft de Minister voor Basis- en Voortgezet Onderwijs in de Tweede Kamer 

bekend gemaakt enkele gemeenten en provincies uit te kiezen voor een pilot met als doel snel 

meters te maken met de verduurzaming van scholen en de aanpak van het binnenklimaat in 

klaslokalen. 

De Minister wil nu ook pensioenfondsen en het klimaatfonds betrekken bij de financiële kant van de 

aanpak. 

1. Bent u bekend met de oproep van het Kabinet om te komen tot een aantal pilot 

gemeenten/provincies om snel meters te maken met de verduurzaming van 

schoolgebouwen en de verbetering van het binnenklimaat in klaslokalen? 

2. Bent u bereid contact op te nemen met het Kabinet om te verkennen of Deventer mee kan 

doen aan de pilot? En wanneer de voorwaarden in orde zijn, Deventer per ommegaande aan 

te melden voor de pilot? 

3. Ziet u mogelijkheden om de aangekondigde gebouwenschouw versneld uit te voeren zodat 

we sneller inzichtelijk hebben wat de kwaliteit van de schoolgebouwen en klaslokalen is en 

wellicht meer kans maken op deelname van de pilot? 

In een recent onderzoek wordt geconcludeerd dat er bij gemeenten vaak meer geld binnenkomt dat 

is bestemd voor onderhoud, dan er daadwerkelijk wordt geïnvesteerd. Onderzoek Oberon: 

https://avs.nl/actueel/nieuws/onderzoek-oberon-achterstallig-onderhoud-schoolgebouwen-loopt-in-

de-miljarden/ 

Er zijn miljarden euro’s nodig voor achterstallig onderhoud van schoolgebouwen. Het meest urgent 

zijn verbeteringen aan klimaatinstallaties, aan deuren en ramen en aan isolatie. Dit... 

avs.nl 

4. Hoeveel euro ontvangt Deventer van de rijksoverheid in 2023 dat is bestemd voor 

onderwijshuisvesting, en hoeveel daarvan wordt in 2023 uitgegeven? Graag ook een 

overzicht '21 en '22. 

 

Met vriendelijke groet, 

Robert  Jansen 
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S. van der Putt Schriftelijke vragen ex art 46 RvO 
contactpersoon onderwerp

Geachte meneer Jansen,

In uw brief van 5 december jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over de 
verduurzaming van scholen. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1
Bent u bekend met de oproep van het Kabinet om te komen tot een aantal pilot gemeenten/provincies om snel 
meters te maken met de verduurzaming van schoolgebouwen en de verbetering van het binnenklimaat in 
klaslokalen?

Antwoord
Er is, ons inziens, geen oproep gedaan door het kabinet, wel is er een debat geweest in de Tweede Kamer 
waarbij het aan de orde is geweest.  
 
Vraag 2
Bent u bereid contact op te nemen met het Kabinet om te verkennen of Deventer mee kan doen aan de pilot? 
En wanneer de voorwaarden in orde zijn, Deventer per ommegaande aan te melden voor de pilot?

Antwoord
Als er een mogelijkheid komt voor een pilot, dan zijn wij graag bereid om te onderzoeken of wij hier aan 
kunnen meedoen. 
 
Vraag 3
Ziet u mogelijkheden om de aangekondigde gebouwenschouw versneld uit te voeren zodat we sneller 
inzichtelijk hebben wat de kwaliteit van de schoolgebouwen en klaslokalen is en wellicht meer kans maken op 
deelname van de pilot?

Antwoord
De gebouwenschouw is begin december afgerond. De informatie wordt verwerkt en binnenkort ook met de 
gemeenteraad gedeeld. 
 
Vraag 4
Hoeveel euro ontvangt Deventer van de rijksoverheid in 2023 dat is bestemd voor onderwijshuisvesting, en 
hoeveel daarvan wordt in 2023 uitgegeven? Graag ook een overzicht '21 en '22.



Antwoord
Wij ontvangen geen rijksgeld specifiek gelabeld voor onderwijshuisvesting. De gemeenteraad is 
verantwoordelijk voor de toedeling van de gemeentemiddelen. 

Het onderzoek waarnaar verwezen wordt, stamt uit 2013. Sindsdien is er veel veranderd op het gebied van 
wet- en regelgeving en taakverdeling. Sinds 2015 zijn schoolbesturen verantwoordelijk voor onderhoud. 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

M.A. Kossen R.C. König
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